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Wnioski: Mniejsza liczba produkcji oraz tymczasowa „zadyszka” naszych najbardziej zasięgowych kanałów spowodowały 
mniejsze wyświetlenia porównując rok do roku.



Wnioski: Aktywne używanie ankiet w „Kartach” powoduje znaczny wzrost zaangażowania widzów. Co małym nakładem może 
powodować większe zżycie się z kanałem przez odbiorców, dzięki czemu można budować bezpieczną bazę widzów.



ABSTRACHUJETV 95%
Styczeń 80%

Grudzień 100%

• Aptekarze wywołali ogólnopolskie zainteresowanie, które 
przyczyniło się do znacznego wzrostu wyświetleń na tym 
odcinku.

• Stulejarze po dobrych wynikach poprzedniego odcinka też 
załapali się na falę lepszych wyświetleń, jednak nie do 
końca odcinek spodobał się widzom (troszeczkę był już 
przesadzony) co widać po łapkach w górę (jest ich tylko 
94%). Natomiast przekierował duży ruch do MO (150k 
przejść)

• Zoo, tutaj były za duże problemy z tytułem (wcześniej Zoo 
dla Influencerów) oraz miniaturą co przełożyło się na 
jeden z niższych współczynników klikalności na tym 
kanale, bo zaledwie 8,9% (aptekarze mieli 13,3%, 
stulejarze, 12,2%)

• Rodzaje złodziei, na ten film YT nałożył obostrzenia (żółty 
dolar) z tego powodu, że uznał go za zbyt seksualny. Do 
tego YT „nie lubi” wyprowadzania ruchu na zewnętrzne 
strony, dlatego link do player.pl w pierwszej linii opisu 
mógł nieco uciąć dodatkowo zasięgi

Wnioski: Filmy muszą być dopasowane pod 
widzów kanału, również w postaci miniatur i 
tytułów. Należy dalej wsłuchiwać się w 
komentarze pod filmami oraz możliwe 
przestrzegać zasad społeczności YouTuba



ABSTRACHUJE PLUS 233%
Styczeń 111%

Grudzień 108%

Bardzo wysokie wyniki są zasługą crossów z 
ekranów końcowych z głównego kanału, ale 
również dzięki dalej specjalnemu prowadzeniu 
making offów. Ludzie chętnie oglądają filmy na 
tym kanale, które według opinii widzów 
potrafią być nawet lepsze niż główne filmy.

Wnioski: Należy dalej prowadzić 
making offy, aby miały swoją fabułę.
Jednak trzeba byłoby zacząć 
usamodzielniać ten kanał oraz 
wykorzystać jego potencjał do 
crossów z innymi kanałami



BEKSY 84%
Styczeń 63%

Grudzień 95%

• Zmiany na kanale w postaci 
prowadzących spowodowały z 
początku pewne perturbacje, jednak 
po dobrym odbiorze wprowadzonej 
oficjalnie Ady kanał zaczyna nabierać 
nowego życia.

• Gdy pojawił się clickbait i dobra 
miniatura przyniosło to zasięgi (Nadia 
odchodzi?), gdy tak naprawdę nie było 
odpowiedniej miniatury (Nadia zdradza 
sekret) a sam odcinek nie miał ciągu 
fabularnego (jak to jest w przypadku 
MO Abch) to niestety zasięgi na 
odcinku znacznie spadły

Wnioski: Ada nie ma jeszcze dużej rozpoznawalności na 
YouTube, dlatego Nadia powinna dalej być obecna w 
miniaturach, a one natomiast powinny być przemyślane i 
zgodne z naszymi ogólnymi wytycznymi (nie za ciemne, 
pasujące do tematu odcinka, zawierające jak najmniej 
szczegółów, oraz pokazujące emocje). Format coś vs coś 
jest generalnie dobrze odbierany przez widownie



DLA PIENIĘDZY 145%
Styczeń 90%

Grudzień 176%

Format sond ulicznych wydaje się strzałem w dziesiątkę, 
ponieważ oprócz zasięgów przynosi też dużą liczbę 
subskrybentów.

Format Q&A też jest przyszłościowy, bo dzięki niemu 
można omówić bardziej szczegółowo nie tylko samo życie 
Pawła, ale również zagadnienia finansowe. Można 
zastanowić się nad tym czy nie stworzyć go w również w 
formie relacji live np. z jakimś dodatkowym ekspertem

Wnioski: Tematy praktyczne są bardzo 
dobrze przyjmowane na kanale. A sam kanał 
jest w dalszym ciągu dobrze prowadzony. 



HAJLAJT 109%
Styczeń 110%

Grudzień 67%

Zostały wprowadzone dwa nowe formaty 
„Szkoła” i „Szejk”, które pomimo różnych 
skrajnych komentarzy nie przyjęły się 
najgorzej pod względem wyświetleń. 
Przy wprowadzaniu nowych rodzajów filmów 
trzeba przygotować się również na krytykę, 
ponieważ tak jak tutaj widzowie są 
przyzwyczajeni do stałych formatów jak „Pij 
Pong”, „Kalambury” czy Gorące Krzesło. 
Jednak format „białej ściany” na kanale daje 
nam możliwość dalszego 
eksperymentowania.

Wnioski: Reagowanie na głosy społeczności 
czy to w formie odpowiednich filmów czy po 
prostu angażowanie się w komentarze. 



MAKSYMALNIE 68%
Styczeń 154%

Grudzień 61%

Ten miesiąc pokazał jak ważne są odpowiednie 
tytuły dla tego kanału. Muszą one być jak 
najbardziej zrozumiałe dla widza oraz zawierać 
nutkę niezwykłości. 

Odcinek z patrzeniem w punkt, słabo poszedł 
ponieważ wcześniej ten sam materiał w formie 
live wisiał długo na kanale i było to po prostu 
powielenie materiału.

Mimo dużej sympatii do Blowka, to widownia 
kanału Maksymalnie nie koniecznie jest 
wspólnie dopasowana. Do tego kanału z 
pewnością pasują postacie typu WK czy Epic 
Cheat Meal czy to contentem czy podobnymi 
widzami i takie crossy mogą przynieść 
najwięcej korzyści czy to w zasięgach czy 
odbiorze Maksyma i jego kanału.

Wnioski: W dalszym ciągu mimo 
próbowania różnych rzeczy, pomysły z 
komentarzy widzów najlepiej performują



DO ROBOTY 106%
Styczeń 100%

Grudzień 64%

Odcinki „męskie” (Budowałem…) oraz takie, które męska widownia chce z ciekawości, żeby Wojtek sprawdził (Ginekolog)
oglądają się najlepiej. Odcinek z pracą detektywa też bardzo dobrze by się obejrzał, ale potwierdził on tylko to, że dźwięk jest niezwykle 
ważny w odbiorze filmu, natomiast sam cross przy tym materiale niestety z różnych powodów był wstawiony bardzo na siłę co też 
przełożyło się na wynik. 

Wnioski: Tytuły odcinków powinny być jak najprostsze i najważniejsze słowa kluczowe powinny się znajdować na 
początku.
Miniatury muszą jak najbardziej odzwierciedlać treść odcinka oraz być bardzo czytelne i zrozumiałe na pierwszy rzut oka.



FOOT TRUCK 113%
Styczeń 115%

Grudzień 142%

Kanał jest prowadzony bardzo dobrze, dzięki swojej merytoryce oraz sposobowi prowadzenia zyskał już stałą wierną widownię, która 
demograficznie jest jedną z najstarszych w grupie Abstra. W związku z czym można byłoby się zastanowić nad wykorzystaniem tego 
faktu do obopólnego wsparcia innych naszych kanałów jak np. DR czy DP, które mają zbliżoną widownię.

Wnioski: Są dość oczywiste i pewnie mało odkrywcze, czym większe nazwisko i większy klub tym większe zasięgi na filmie. 
Natomiast cenne jest to, że pojawiają się nawet nieco niszowe już postacie, ale z których wciąż ekipa FT potrafi wyciągnąć 
coś ciekawego. Co w ogólnym rozrachunku tworzy mocny opiniotwórczy kanał piłkarski na YouTube.



PIŁKARSKI POKER
77%

Styczeń 83%

Grudzień 100%

Kanał wciąż zbiera swoją widownię, co widać po 
przyrostach subskrypcji, jednak żeby wskoczyć na 
próg 100 tys. wyświetleń per odcinek potrzebna 
byłaby promocja z efektem „WOW” inaczej kanał 
jeszcze jakiś czas nie osiągnie swojego pełnego 
potencjału.

Trzeba docenić też fakt, że widownia która jest w 
znacznej większości pełnoletnia jest bardzo 
zaangażowana na kanale (średni ER pow. 20%), co 
jest wyjątkowym i mocnym atutem.

Wnioski: Więcej mocnych obopólnych crossów np. 
z głównym kanałem ABCH lub próba promocji 
poprzez Google Ads.



MASNY KANAŁ 84%
Styczeń 184%

Grudzień 65%

Wnioski: Odcinki komentujące aktualne zagadnienia społeczne mają bardzo dobry odbiór. Należy 
kontynuować ten rodzaj felietonów na tym kanale.



JAK TO ROBIĆ? 140%
Styczeń 115%

Grudzień 77%

„Zrobili to na siłowni” niestety widać było w tym odcinku ingerencje klienta przez co zasięgi i finalny produkt nie jest zadowalający. 
Należy też pamiętać o grupie docelowej kanału, dla której np. siłownia wcale nie musi być atrakcyjnym miejscem.
Odcinek o podrywaniu dziewczyn, musiał „siąść” ponieważ właśnie takich materiałów widzowie oczekują i proponują w 
komentarzach, dodatkowo również udział Abch również miał wpływ na wysokie wyniki, ponieważ m.in. są dobrze odbierani.
Materiał o rozbieraniu się, ostatecznie wybronił się z wynikami, ale dopiero w dłuższej perspektywie, dodatkowych wyświetleń w 
marcu (nieuwzględnionych w zastawieniu, które obejmuje pierwsze 28 dni).

Wnioski: Materiały w dłuższym zastawieniu same się bronią i osiągają oczekiwane wysokie KPI, jednak żeby wyniki były 
szybciej dostrzegalne odcinki muszą być dodatkowo promowane czy to poprzez posty w zakładce Społeczności czy 
zwykłych crossów



GRA W ŻYCIE 142%
Styczeń 200%

Grudzień 182%

Kanał po bardzo dobrym starcie, trzyma 
dalej dobry poziom wyświetleń m.in. dzięki 
crossom czy wsparciu awaryjnym Google 
Ads, ale również dlatego, że odcinki są 
ciekawe i innowacyjne – co widać w 
procentowym utrzymaniu uwagi. 
Dzięki temu, że widownia jest dość młoda 
jest również dość aktywna na kanale.

Wnioski: Crossy powinny być przemyślane 
ich potencjał powinien zostać wykorzystany 
na 100%. Należy lepiej wykorzystywać 
aktywność widzów czy to poprzez posty na 
„Społecznościach” czy poprzez ankiety w 
Kartach.
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